

Title (en)

Device for producing a combination of numerals or signs.

Title (de)

Vorrichtung zur Realisierung einer Kombination von Ziffern oder Zeichen.

Title (fr)

Dispositif de réalisation d'une combinaison de chiffres ou signes.

Publication

**EP 0101106 A2 19840222 (FR)**

Application

**EP 83201000 A 19830705**

Priority

BE 208779 A 19820809

Abstract (en)

The device for producing a combination of numerals or signs comprises balls (5) and a housing (1) with at least one compartment (6) having ball immobilisation positions. One of the sides (3) of this compartment directed outwards is transparent and supports, opposite each ball immobilisation position, a numeral or sign 10 which has a first coloration, at least one of the balls (5B) having a second coloration contrasted with the first.  
<IMAGE>

Abstract (fr)

Dispositif de réalisation d'une combinaison de chiffres ou signes, comprenant des billes (5) et un boîtier (1) à au moins un compartiment (6) présentant des positions d'immobilisation pour les billes, un des côtés (3) de ce compartiment orienté vers l'extérieur étant transparent et supportant en face de chaque position d'immobilisation de bille un chiffre ou signe 10 qui présente une première coloration, au moins une des billes (5B) ayant une deuxième coloration contrastée par rapport à la première.

IPC 1-7

**G07C 15/00**

IPC 8 full level

**G07C 15/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**G07C 15/003** (2013.01)

Cited by

GB2271291A; DE3911846A1; GB2245840A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0101106 A2 19840222; EP 0101106 A3 19851227**

DOCDB simple family (application)

**EP 83201000 A 19830705**